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Darłowo, dnia 14 marca 2023 roku 
 
BR.0002.5.2023 
 
 

Protokół Nr LXVI/2023 

z LXVI sesji (nadzwyczajnej) Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 14 marca 2023 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Henryka Ignatowicza - Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
Sesja odbyła się w trybie online przy pomocy aplikacji dostosowanej do zdalnego 
prowadzenia obrad. 
Wiceprzewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 900, a zakończył o godzinie 930. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 12 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Wiceprzewodniczący Rady zgodnie z kolejnością alfabetyczną wyczytywał kolejno radnych 
prosząc o potwierdzenie swojej obecności w dzisiejszych obradach sesji w trybie zdalnym na 
podstawie czego została sporządzona lista obecności radnych.  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
2. Radny Waldemar Bonk potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny, usprawiedliwiony. 
4. Radna Marzena Drzewucka potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.   
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
6. Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady był nieobecny, usprawiedliwiony. 
7. Radny Bogdan Herbeć potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
8. Radny Henryk Ignatowicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
10. Radna Joanna Lach potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
11. Radny Wiesław Moskwa potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
12. Radny Henryk Noworolnik potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
13. Radna Justyna Osses potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny, usprawiedliwiony. 
15. Radny Adam Wasieńko potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 

  
Pan Wiceprzewodniczący na podstawie tak sporządzonej listy obecności radnych stwierdził 
udział 12 radnych w dzisiejszej sesji oraz prawomocność do podejmowania uchwał.  
/Lista obecności radnych w dzisiejszej sesji potwierdzona przez Wiceprzewodniczącego Rady stanowi załącznik 
nr 1 do niniejszego protokołu/  
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Wiceprzewodniczący powitał również wszystkich Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo. 
Wszyscy Sołtysi zostali poinformowani o zwołanej na dzień dzisiejszy sesji i mogli śledzić jej 
przebieg w trybie online na stronie Internetowej Gminy Darłowo.  
 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo, wnioskodawca dzisiejszej sesji.  
Ponadto w sesji udział wzięli: 

 /Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/  
 
Na protokolantkę powołano panią Renatę Lipicz. 
 

Dzisiejsza sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 o 
samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40) na wniosek Wójta Gminy Darłowo.  

Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zwołanie sesji nadzwyczajnej został złożony w 
dniu 13 marca 2023 roku w Biurze Rady. Wobec powyższego sesja została zwołana zgodnie                          
z ustawą.  

Zgodnie z § 30 ust. 3 Statutu Gminy Darłowo (Dziennik Urzędowy Województwa 
Zachodniopomorskiego z 2003 r. Nr 50, poz. 845; z 2008 r. Nr 35, poz. 701; z 2009 r. Nr 52, 
poz. 1337; z 2010 r. Nr 82, poz. 1549, z 2015 r. poz. 1077, poz. 4248; z 2018 r. poz. 1111, 
poz. 4491; z 2020 r. poz. 283; z 2021 r. poz. 5541) sesję zwołał Wiceprzewodniczący Rady 
Gminy Darłowo. 

Zgodnie z Uchwałą Nr LXIII.618.2023 Rady Gminy Darłowo z dnia 24 stycznia 2023 
roku w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Gminy Darłowo, Wiceprzewodniczący 
zarządził zdalny tryb obradowania.  

/Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Gminy stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 

Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
ustalenia porządku obrad, przy czym przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję. 

Ad. 2. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo przypomniał obecnym że jest to sesja zwołana w 
trybie nadzwyczajnym, na wniosek, wobec czego dodatkowym warunkiem dokonania zmiany 
w porządku obrad jest przede wszystkim zgoda wnioskodawcy na tę zmianę.  
 
Następnie Wiceprzewodniczący zapytał czy są wnioski do porządku obrad?  
Wiceprzewodniczący upewnił się czy ktoś się zgłasza.  
Nikt się nie zgłosił.  
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Wiceprzewodniczący Rady przedstawił porządek obrad dzisiejszej sesji:  
1. Otwarcie obrad sesji.  
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok.                           

DRUK Nr 1/2023LXVI 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 

na lata 2023-2028. DRUK Nr 2/2023LXVI 
5. Zamknięcie obrad.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie ustalony porządek obrad, 
przy czym wywoływał każdego radnego zgodnie z porządkiem alfabetycznym z imienia i 
nazwiska i zadawał mu pytanie czy jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad 
dzisiejszej sesji, czy jest przeciw, czy się wstrzymał.  
 
Wywołani radni głosując odpowiadali:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk: odpowiedział „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny.  
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Radny Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Radna Anna Krawczuk-Kiełb  jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13.  Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”.  
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny.  
15. Radny Adam Wasieńko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że w głosowaniu udział wzięło 12 Radnych Rady Gminy 
Darłowo głosując: 
12 głosów za przyjęciem porządku obrad LXVI sesji, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących. 
Ponadto 3 radnych było nieobecnych.   
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, 
że porządek obrad został przyjęty.  
/Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok.                        
Druk Nr 1/2023LXVI 

Ad. 3. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że  tak jak wcześniej było 
omawiane na komisjach i zmieniamy w budżecie zwiększając także wydatki  inwestycji . 
Jesteśmy po przetargach z Polskiego Ładu, dotyczy to zmian w budżecie i wieloletniej  
prognozie finansowej. Nie ukrywam, że dokładamy do inwestycji, są to inwestycje, które 
musimy dokonać, i bez dofinansowania byśmy nie zrealizowali związku z tym proponujemy 
pewnie zmiany, które za chwile omówię. Dla przypomnienia dodam, że przetargi z polskiego 
są terminowe i nie jesteśmy  w stanie bez końca ogłaszać, ale nie ukrywam, że też jest 
problem  z wykonawcami. Zdarzali się wykonawcy po przetargach , z którymi chcielibyśmy 
podpisać  umowę bo wiemy , że na rynku robót budowalnych nie jest tak łatwo ceny są 
wyższe n iż to co  było  d wa lata temu .  Pan  wójt powiedział, że w zmianach w budżecie 
Zwiększamy dochody z tytułu: 
1.Dotacji na zadanie ‘’ Realizacja procesu rewitalizacji Bukowo Morskie, Pęciszewko” 
420 150,00 zł. 
2.  Ze środków , które uzyskaliśmy z  Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na 
utylizację azbestu na terenie Gminy Darłowo 26 126,00 zł. 
 Zmniejszamy dochody po przeliczeniu przez Ministerstwo Oświaty środki na subwencje 
oświatową 41 884,00 zł, kwotę dzielimy na trzy szkoły publiczne i w każdej szkole 
zdejmujemy po 13 968,00 zł. 
Zmniejszamy przychody budżetu oraz wydatki o kwotę 373 320,00 zł, z  tytułu zwrotu 
środków za dodatek węglowy. Dostaliśmy większą kwotę niż wynikało to z ostatecznego 
rozliczenia, także tą kwotę zwracamy do budżetu państw.  
Zwiększamy wydatki na: 
1.Zadaie inwestycyjne ,, Budowa dróg w centrum Uzdrowiska Dąbki wraz ze skwerem 
rekreacyjnym o kwotę 40 776,00 zł- to jest najmniejsza kwota jaką dokładamy do  inwestycji 
z Polskiego Ładu, ale nie ukrywam , że  inwestycja wpłynie znacznie na aspekt 
zagospodarowania terenu w miejscowości Dąbki. Powstają piękne skwery z drogami 
okalającymi. Powstaje ładna inwestycja, która będzie wykonana jeszcze w tym roku. 
2.Zadanie inwestycyjne  zwiększamy 155 000,00 zł budowa dróg w Uzdrowisku chodzi o 
odcinek ul. Letniskowej, jest to inwestycja wspólnie realizowana z przedsiębiorcą prywatnym 
oddał część terenu Gminie poszerzając drogę, w  80 procentach budując drogę , więc ostatni 
fragment jest w kwestii gminy. Powstanie piękna ul. Letniskowa i myślę, że to jeszcze w 
ciągu miesiąca będziemy się cieszyć nowo otwartą ulicą w dużej  mierze jest ona wykonana 
3. Mając na uwadze stan urządzeń w Urzędzie  Gminy Darłowo  i zabezpieczeń ze strony 
informatycznej powinniśmy mieć. Zwiększamy kwotę  18 000,00 zł na zakup wsparcia 
technicznego dla urządzeń UTM. 
4.Zwiększenie środków OSP na zakupy  w kwocie  67 948,00zł. Część środków 
przeznaczonych dla jednostki Bukowo Morskie, musimy jeszcze dokupić brakującego 
umundurowania, żeby można było jednostkę uruchomić, ale ogólnie to środki dla wszystkich 
jednostek OSP. 
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Pan Wójt dodało,  że  mamy d uży problem z naprawą autobusów, są to pojazdy starsze. 
Ponosimy bardzo duże środki. Więc chcielibyśmy zwiększyć na środki związane z naprawą 
autobusów oraz wynajem autobusów zastępczych o kwotę 40 000,00 zł. Nie ukrywam, że 
cały czas myślę o tym, żeby zmieniać tabor  autobusowy. Mamy nadzieje, że będziemy mieli 
tą przychylność, też proszę w  przyszłość Radę Gminy o taka przychylność. Pan Wójt 
powiedział ,że zwiększamy środki 95 000,00 zł, na usuniecie azbestu w Gminie Darłowo. 
Będziemy występować o część zwrotu z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony  Środowiska 
.Zarezerwowaliśmy środki w zakresie konkursu oferty w zakresie kultury fizycznej i sportu 
kwotę 115 500,00 zł 

 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2023 rok: 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok, czy 
ktoś jest przeciw, czy się wstrzymał.  
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk  odpowiedział: : „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny.  
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Radny Henryk Ignatowicz jestem ZA”.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasieńko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
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Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła
/Uchwała Nr LXVI.633.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok. 

 
Na tym punkt zakończono.  
 
 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2023-2028. Druk Nr 2/2023LXVI 

Ad. 4. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na 
lata 2023-2028 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan wójt powiedział, że omawiał projekt uchwały na komisji Rady Gminy przed 
dzisiejszą sesją. Przychody uległy zmianie, zwiększamy jest to konsekwencją zmian w 
budżecie. Zmniejszamy kwotę 373 320 zł, z tytułu niewykorzystanych środków na wypłatę 
dodatku węglowego, który zwracamy do Urzędu Wojewódzkiego. Po zmianach w budżecie, 
które zaproponowaliśmy, zamyka się kwotami: Dochody 77 558 359,79 zł, Wydatki 
99 184 958,02 zł. Najważniejszą rzeczą, która jest w  wieloletniej prognozie finansowej, są 
zmiany w inwestycjach, które mamy zapisane. Jesteśmy po szeregu przetargach dotyczących 
głównie polskiego ładu przeznaczonego na uzdrowiska. Pan Rafał Kunysz pracuje nad 
przetargiem z polskim ładem, mamy na tereny popegeerowskie, przypominam ,że wygrała 
droga w Palczewicach i niedługo ten przetarg pojawi się. Także mogą być w niedługim 
okresie kolejne zmiany. Czekamy na rozstrzygniecie konkursów. Z Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich, mamy złożony projekt, a także z Urzędu Marszałkowskiego. Kolejny to 
jest Fundusz ochrony Gruntów Rolnych. Mam nadzieję, trzymam kciuki, że otrzymamy 
dofinansowanie na drogę, którą co roku realizujemy z tego programu, w tym roku mamy 
zaplanowane złożone na drogę Kopań – Palczewice. Jeszcze dużo przetargów przed nami. 
Referat inwestycji przetargami jest bardzo obciążony, inwestycje też, ciężko powiedzieć , 
ciężko się realizuje w obecnych pracach, jest bardzo dużo wystąpień o zwiększenie 
wynagrodzenia, my też musimy to dokładnie przeanalizować. Czasami proszę o cierpliwość 
odnośnie pracowników,  wydziału inwestycji jak i związanych też i finansów i komunalne są, 
tez rzeczy. Zwiększenia polegają, była już mowa przy zmianach w budżecie na 2023 rok. 

Zwiększamy  o kwotę 40 766,00zł na budowę dróg w centrum Uzdrowiska Dąbki 
wraz ze skwerem rekreacyjnym, Jesteśmy po przetargu firma już wybrana czekamy na 
podpisanie umowy, skwerek będzie wykonany jeszcze w tym roku. Ostatecznym 
rozliczeniem jest rok 2023, dlatego zwiększamy na ten rok. Dokonujemy zwiększenia na 
przyszłe lata, jesteśmy po dwóch przetargach inwestycji które rozpoczną się jeszcze w tym 
roku. Jedną z  tych inwestycji jest przebudowa terenu parkingu w Uzdrowisku Dąbki i na 
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2024 rok zwiększamy o kwotę 775 000,00zł do kwoty 2 298 250,00 zł. Całkowita wartość 
inwestycji wynosi 3 921 500,00 zł. Po przeliczeniu mino znacznego wzrostu środków 
własnych to jest i tak  bardzo atrakcyjne wynagrodzenie. Podobnie jak przy drugiej 
inwestycji, w której zwiększamy jeszcze to bardziej korzystnie wychodzi też mimo wszystko, 
że dokładamy. Jest to przebudowa ulicy Zielonej, Łąkowej i Turystycznej w miejscowości 
Dąbki zwiększamy o kwotę 1 825 202,91 zł. Po przetargu całkowita kwota inwestycji wynosi 
11 136 528,71 zł., realizacja jest na dwa lata 2023-2024 . Jesteśmy po otwarciu ofert firma 
która miała najkorzystniejszą ofertę jest firma  KRĘŻEL Sp. Z O.O.   . Podpiszemy umowę 
na trzy inwestycje i w krótce rozpoczną się prace budowlane. Wiem, że to będzie ciężki i 
utrudniony czas dla miejscowości, jest to miejscowość nadmorska, turystyczna, ale musimy to 
znieść. Cały czas pracujemy nad kolejnymi  przetargami i kolejnymi inwestycjami, miejmy 
nadzieje, że nie będziemy musieli tyle dokładać, rynek powoli się stabilizuje, ale w  dalszym 
ciągu musimy mieć to na uwadze. Dziękuję bardzo 

 
Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                           
i Budżetu przedstawił pozytywną opinię
/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2023-
2028 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/  

 dotyczącą projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2023-2028: 
Wiceprzewodniczący wywoływał każdego radnego z imienia i nazwiska i zadawał mu pytanie 
czy jest za pojęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2023-2028, czy ktoś jest przeciw, czy się wstrzymał.  
Kolejno wywołani radni głosując odpowiadali następująco:  
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk: odpowiedział Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek był nieobecny. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”.  
6. Radny Grzegorz Hejno był nieobecny.  
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Radny Henryk Ignatowicz jestem ZA”.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach odpowiedziała: „Joanna Lach jestem ZA”.  
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”.  
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”.  
13. Radna Justyna Osses odpowiedziała: „Justyna Osses jestem ZA”. 
14. Radny Piotr Szewczykowski był nieobecny. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
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Podczas głosowania na sesji w trybie zdalnym obecnych było 12 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Wiceprzewodniczący stwierdził, że Rada Gminy 
Darłowo  
12 głosami za, przy  
0 głosach przeciw,  
0 głosach wstrzymujących,  
podjęła

/Uchwała Nr LXI.634.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2023-2028 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na 
lata 2023-2028. 

 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Wobec wyczerpania tematu ustalonego porządku obrad LXVI sesji Rady Gminy Darłowo 
VIII kadencji – Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął 
obrady o godzinie 830 w dniu 14 marca 2023 roku. 

Ad. 5. 

 
 

                    
                                                                                                                                       

Obradom przewodniczył: 

         Wiceprzewodniczący 
                                                                                                                  Rady Gminy Darłowo 
 
                                                                                                     Henryk Ignatowicz   
 
 
Protokół sporządziła:
Renata Lipicz  

   


